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Odpowiadając na Pana interpelację uprzejmie informuję, że wnioskowane do 

wymiany oprawy oświetlenia ulicznego nie należą do Gminy Miejskiej Ciechanów. Ich 

właścicielem jest państwowa spółka: ENRGA Oświetlenie Sp.z o.o.  

Należy zauważyć, iż od wielu lat polskie samorządy podnoszą problem 

dotyczący części oświetlenia ulicznego w miastach, które własnościowo należą do 

różnych państwowych spółek energetycznych. Spółki te nie wykazują żadnego 

zainteresowania wymianą swoich lamp z energochłonnych na energooszczędne, 

gdyż nie ponoszą kosztów zużycia energii. Stąd też Związek Miast Polskich postuluje 

komunalizację słupów oświetleniowych,  tj.przekazanie ich własności  

do samorządów. Mamy nadzieję, że w najbliższym czasie nastąpią ustawowe zmiany 

prawne, które umożliwą przejęcie oświetlenia, a następnie miasto będzie mogło 

niezwłocznie dokonać wymiany opraw na energooszczędne. 

Warto podkreślić, że po obecnie realizowanym przez miasto, ostatnim etapie 

wymiany własnych opraw sodowych na ledowe, jedynymi oprawami 

energochłonnymi w Ciechanowie pozostaną te należące do państwowej spółki. 
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